
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 4.12.2024 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                br. Vaníček, br. Doškář, br. Drešer 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                        br.Bachtík 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                      ses. Slavíková 
  5)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  6)  Informace                                             
  7)  Diskuze 
  8)  Závěr 
 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 18 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Doškář a br. Drešer   
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí    
                                                                                                      

 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
br. Bachtík: přednesl návrhy na vyznamenání jednotlivých členů sborů SDH: SDH Přepeře, 
SDH Bělá u Libštátu, SDH Semily, SDH Dolní Sytová, SDH Ždár u kumburku, SDH Svojek,            
SDH Hrubá Skála, SDH Jablonec nad Jiz., SDH Vysoké nad Jiz., SDH Rokytnice nad Jiz., 
 
dále návrh na vyznamenání pro sbor: SDH Mašov 
 
 ses. starostka: Všechna vyznamenání byla zkontrolována a mají na vyznamenání nárok 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
 
 
 
 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 
 V pohárových soutěžích byl rozpočet překročen, rozdíl doplacen ze sponzorských darů 
 Vyúčtovány byly všechny dotace na MŠMT, MV tak i na LK 



 Překročena byla položka za včasné zaplacení členských příspěvků, vzhledem 
ke schválení vratky 10kč až v měsíci březnu 
 

 Vybírání členských příspěvků za sportovce (je to nové od roku 2025) bude po účetní 
stránce složitější – podrobnější info bude ses. starostka rozesílat na sbory 
 
Členské příspěvky platit do konce ledna (to se nezměnilo) 
Příspěvky za sportovce platit do konce února  
Ústředí v druhé půlce ledna rozešle seznam jednotlivých sportovců na OSH 
 

 Návrh OORM na rozdělení dotace na volnočasové aktivity na jednotlivá SDH, seznam 
bude přiložen k zápisu VV ze dne 4.12. 2024 

                                                   
 

          VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí a schválil: 
- Návrh na rozdělení dotace na volnočasové aktivity pro jednotlivá SDH 

 
 
 

Bod 5) Informace z OR: 
                                                                       
br. Štěpánek: OORM 
 

 Poděkoval pořadatelům okresního kola ZHV- SDH Bukovině u Čisté 
         

 Vyhodnocení krajského kola ZHV – příští týden na jednání KORM 
 

 Připravují se jednotlivé soutěže vč. termínů na příští rok (2025), až bude dokončeno, 
připravím jejich seznam 
 
 
 

br. Nesvadba: OORV  
 
 Došlo k posunu termínu okresního kola PS na 7.6.2025   
 Vyhodnocení poháru OSH proběhlo a vyhlášen další ročník, byla provedena úprava 

pravidel-podrobnosti na stránkách OSH 
               

                                      
 
 br. Mlejnek: OKRR 
 

 Byl předložen návrh na složení inventarizační komise  
- Předseda: br. Mlejnek 
- Členové: br. Pochop, br. Soukup, br. Krejčí, br. Šulc 
 

 Probíhala kontrola hospodaření k 30.9.2024 
 Otázka k zamyšlení – sehnat nové členy do OKRR 

 
 



 
br. Houžvička: OORP 
 
 Zaslány na sbory propozice „Požární ochrana očima dětí“ vč. termínů a jednotlivých 

upřesnění 
 

 
     VV schválil složení inventarizační komise a vzal přednesené informace z OR na vědomí   
         
           
 
Bod 6) Informace – bod7) Diskuze 
 
ses. starostka:  

 Nové hlášení o činnosti za rok 2024v evidenci SDH, pozor je důležité mít upravený 
seznam sportovců, do hlášení se propisují 

 Účetní závěrky – zkontrolovat, zda má každý vloženo za rok 2023 
 Členské průkazy budou od 1.1.2025 pouze plastové, všechny s fotografií a dělají se 

v Praze – prodleva s dodáním na OSH (cca 2 týdny), aby s tím počítali hlavně 
vedoucí mládeže 

 Na shromáždění starostů proběhla diskuze ohledně podmínek návrhu udělení titulu 
zasloužilý hasič, podmínky zůstávají stejné, jen dbát na dobré zdůvodnění tohoto 
návrhu, který se čte při jeho předávání. 

 Chtěla bych poděkovat těm co se účastnili schůzky ohledně NSA 
 Krajské školení rozhodčích, termín 21-23.2.2025, podrobnosti budou upřesněny 

 
 TERMÍN SHROMÁŽDĚNÍ STAROSTŮ SDH – ÚTERÝ 28.1.2025 OD 16HOD, 

pozvánky budou rozeslány 
 
br. Doškář: 
 Informuje o tom, že rok 2025 je pro SDH Košťálov rokem výročí jeho založení a 

plánují u Této příležitosti pořádat okrskovou soutěž, potažmo v sousedních 
Kundraticích mají v tomto roce oslavu výročí založení obce, obě strany se dohodli se 
na termínech pořádaných akcí, ale ty vzhledem k nabitému programu různých soutěží 
(dětí i dospělých) v okrese, navíc přesunu termínu okresního kola PS kolidují s jejich 
termíny. Tímto by rád požádal, jestli by 60m s překážkami v Bozkově nemohlo být 
přeloženo na neděli či jiný termín než sobota 31.5.2025. Tato intervence vychází 
z toho, že SDH Košťálov se vždy snažil vyhovět OSH při pořádání různých soutěží 
(Plamenu, dorostu, Soptíka, přípravky či Poháru OSH) a v neposlední řadě i pořádání 
shromáždění – setkání starostů. 
 
- Proběhla diskuze na toto téma   

 
br. Čermák: 
 Budeme se snažit najít nějaké řešení (přesunou termín na neděli) 

 
br. Jiřička:  
 SDH Košťálov by si to určitě zasloužil, aby se to povedlo přesunout 
 Reakce na projednání titulu ZH 



 Děkuje za sbory za rozeslání ze strany kanceláře OSH potřebných informací či 
dokumentů, které kdy a kam vyplněné zaslat 

 V otázce prevence se nic moc neděje 
 Setkání s hejtmanem LK – otázka dotací atd. na rok 2025 

 
 
br. Vejnar: 
 Doplňuje informace z jednání ohledně udělení titulu ZH 
 Otázka jestli je stanoven termín setkání ZH 
 Vrátil se k otázce rezignace br. Miksánka, probíhala mezi nimi diskuze 
 Poděkoval ses. starostce a br. Bachtíkovi za účast na posledním rozloučení s br. 

Vejnarem Jiřím  
 
br. Miksánek: 
 Vysvětlil, co k jeho rezignaci vedlo a proč se takhle rozhodl, dále uvedl, že po setkání 

se ses. starostkou a br. Vaníčkem se rozhodl vzít rezignaci zpět a dokončit volební 
období. 
 

br. Hruša: 
 Poděkoval ses. starostce za práci, kterou za rok 2024 vykonala 

 
ses. starostka:  
 Na příštím VV stanovit termín a místo konání setkání ZH v roce 2025 

 
              
 
                             VV vzal veškeré informace ses. starostky a ostatních členů na vědomí 
 
Bod 9) Závěr 
 ses. starostka:                                                                                                                                 

poděkovala Všem za účast, popřála krásné Vánoce a hodně zdraví do nového roku a 
ukončila jednání VV 

 
 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 


